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متن پرسش

با عرض سلام و خسته نباشید خدمت استاد عزیز استاد طاهرزاده. سوالی از خدمت شما دارم. به طور

کلی ذکر و نام ائمه اطهار از امام علی بن حسین تا امام عسکری علیهم السلام کمتر در اعیاد و عزاداری

ها و دعاها آورده می شود. این امر سبب شده که ارتباط بنده با حقیقت نوری این حضرات سخت تر

از پیامبر اکرم (ص) و حضرت فاطمه زهرا (س) و امام علی و امام حسن و امام حسین علیهم السلام

انجام گیرد. شما برای برطرف کردن این حجاب چه توصیه ای به بنده دارید. بسیار ممنون و متشکر. در

پناه حضرت حق...

متن پاسخ

باسمه تعالی علیک السلام: اولاً: خود ائمه«علیهمالسلام» ما را بیشتر به آن معصومینی بیشتر ارجاع

میدهند که روح شیعیان بیشتر آنها را میشناسد. ثانیاً: وقتی فهمیدیم همهی آنها نور واحدند و

دارای حقیقت نوری هستند، آرامآرام میتوانیم از سایر ائمه«علیهمالسلام» نیز برکات لازم را بگیریم.
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